
MØTEREFERAT
Møtetype: Styremøte

Møtetidspunkt: 14.11.2022

Sted: Bugården Ishall

Referent: Espen Gade

Tilstede
Navn Tittel E-post / telefon

Erik Rodhe Leder leder@sandefjordpenguins.no

Kristian Aagaard Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Charlotte Bergh Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Espen Gade Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Jarle Svendsen Valgkomiteen jarlesvendsen67@gmail.com

Ikke tilstede

Siri Sanna Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Fredrik Jernberg Sporslig leder sportsligleder@sandefjordpenguins.no

Henning Fevang Nestleder okonomi@sandefjordpenguins.no



POST SAK Ansv. / Frist
Agenda

1. Valgkomiteen oppdaterer styret om kandidater til verv
2. Valgkomiteen har kommet med innspill på kompensasjon

for enkelte verv i styret.

Innkallelse: Godkjent.

1 Kandidater til verv
Valgkomiteen har forslag til kandidater til både valgkomiteé og
styret på blokka. Valgkomiteen fortsetter arbeidet inn mot neste
årsmøte.

2 Innspill til kompensasjon
Valgkomiteen representert v/ Jarle orienterte styret om tidligere
planer for organisering av klubben. Petter Blåsvær var opprinnelig
tiltenkt en rolle som “vaktmester”/daglig leder utenom sesong. En
person som kunne holde til på kontoret i 2. etg. i ishallen og være
tilgjengelig ved behov, utføre oppgaver på vegne av klubben og
bidra på dagtid med daglig drift av klubben mot kompensasjon.

Valgkomitten la frem forslag til kompensasjon for enkelte verv.
Kompensasjon som ble foreslått var gjeldende først og fremst for
rollene som daglig leder, økonomiansvarlig/kasserer og sportslig
leder.

Grunnen til foreslått kompensasjon fra valgkomiteen bunner i
tilbakemeldinger fra roller i styret som melder om store
arbeidsmengder og ønsker om å ytterligere fordele
arbeidsoppgaver både til andre styremedlemmer, men også
andre bidragsytere i klubben.



Valgkomiteen ser det som vanskelig å rekruttere dyktige personer
som ønsker å beholde rollene i fortrinnsvis 2 år (med 2 år
forlengelse) uten å kompensere personer for innsatsen de legger
ned. valgkomiteen mener også at det er lettere å stille krav til
styremedlemmer som mottar kompensasjon.

Kompensasjon som ble spilt inn som eksempel var 40 000,- til
daglig leder, 40 000,- til sportslig leder og 70 000,- til
økonomiansvarlig.

Jarle hadde på forhånd fått mandat fra både Henning Fevang og
Fredrik Jernberg til å stemme for dem.

Styret stemte enstemmig for kompensasjon til enkelte stillinger,
men type/størrelse på kompensasjon må bestemmes i eget
styremøte og godkjennes på årsmøte.

Det ble fremhevet viktigheten av at klubben må ha økonomisk
overskudd for å kunne gi kompensasjon. Klubben er i vekst og
styret tror klubben kommer til å vokse enda mer fremover i årene
som kommer. Dette stiller større krav til innsats fra enkelte roller.

Forslag fra styret om at medlemshåndtering blir fordelt mer utover
lagene. Lagleder må ta ansvar for håndtering/fakturering av
medlem- og treningsavgift for respektive medlemmer på eget lag.

Takk for godt møte!
Sandefjord 14.11.2021

Erik Rodhe

Styrets Leder


